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Самойлов И.А.
«Власть капитала» и «власть договора» в коммерческих корпорациях в «креативной» экономике
В современной «креативной» экономике (в отличие от классической, «индустриальной») «власть капита-

ла» не может доминировать. Необходимо нахождение компромиссного, «договорного» варианта реализации 

властных полномочий владельца капитала и владельца идеи. Автор анализирует соответствие положений совре-

менного российского законодательства, регулирующего деятельность юридических лиц — коммерческих кор-

пораций, потребностям формирования «договорных» способов влияния на принимаемые решения участников 

корпораций по реализации инновационных проектов. 
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The Power of Capital and the Power of an Agreement in Commercial Corporations in Creative Economy
In the modern “creative” economy (in contrast to the classical, “industrial”, “the power of capital” cannot dominate. 

It is necessary to find a compromise, “contractual” option for the implementation of the powers of the owner of capital 

and the owner of the idea. The author analyzes the compliance of the provisions of modern Russian legislation regulating 

activities legal entities — commercial corporations, the need for the formation of “contractual” methods of influencing the 

decisions made by members of corporations about the implementation of innovative projects.

Keywords: legal entities, commercial corporations, business companies, business partnerships, management.




